

Protokoll styrelsemöte 2025-03-12

Ramunder HK



Närvarande:

Conny Svenlin (Ordförande)

Magnus Eklund

Alexander Eklund

Anders Torgesen

Johan Stenson

Erik Jakobsson

1. Mötets öppnande.

2. Magnus Eklund utses till justerare.

3. Godkännande av dagordning.

4. Senaste mötesprotokoll.

Utestående punkter från senaste protokollet diskuterades. Det finns vissa utestående punkter t. ex genomgång av belastningsregister för samtliga ledare och styrelseleadmöter. Alex och Magnus kommer samla in bekräftelse på de resterande personernas belastningsregister. Styrelsen diskuterade även styrelsens sammansättning för nästkommande år. Nedan presenteras nuvarande status

Namn	Roll	Representerar	Uppdrag till	2025/2026
Conny Svenlin	Ordförande	F09/10	2025	
Magnus Eklund	Kassör	F09/10 + F 11/13	2025	Förlänga på 1 år
Alexander Eklund	Sekreterare	PF 14/15	2025	Förlänga på 1 år
Erik Jacobsson	Ledamot	P11-13	2026	
Tommy Blichfeldt	Ledamot	F 11/13	2026	
Maria Malmsjö	Ledamot	F09/10	2025	Oklart
Johan Stensson	Ledamot	P 16-17	2025	Förlänga på 1 år
Anders Torgesen	Ledamot	F09/10	2025	Lämnar uppdrag
Helena Wilson	Ledamot	F 16-17	2025/26	
Ann-Sofie Bergort	Suppleant	F09/10	2026	
Lennie Forså	Suppleant	F09/10	2026	
Åsa Bergman	Valberedning			
Helena Fridén	Valberedning			
Harald von Koch	Revisor			

I dagsläget behövs valberedningen informeras om att söka ersättare för Anders Torgesen. Vid nästa möte följs det upp huruvida Maria Malmsjö avser att sitta kvar i styrelsen eller ej.

I föreningens stadgar står det skrivet att Styrelsen består av ordförande, kassör samt sex övriga ledamöter. Styrelsen bör sträva efter att vara könsdiversifierad och bestå av representanter från samtliga av föreningens lag. Avseende antal styrelseledamöter är målet uppfyllt men styrelsen finner det nödvändigt att samtliga av föreningens lag finns representerade i styrelsen och därmed bör valberedningens fokus i arbete att söka ersättare för Anders Torgesen vara i lagen F14/15 (alt. P18/19)

5. Rapporter från föreningen

a. Ekonomi

Intäktsidan ser bra ut, utfall/prognos ligger på 352 000 (budget 364"). Kostnadssidan utfall/prognos ligger på 315-320 000 (budget 364"). Kassör anser inte att det föreligger ett behov av ytterligare föreningsförsäljning i vår. Styrelsen informerar ledare om detta.

b. Kiosk

Fungerar bra och förrådet är påfyllt. Däremot finns det (eventuellt) ett sammandrag inplanerat den 6 april vilket kioskansvarig bör följa upp

c. Sponsring

Kassör har fått information om ny företagare i Söderköping som önskar sponsra idrottslag - Albin Lundbergs Bygg AB. Magnus tar kontakt och undersöker detta. Conny har inlett dialog med medlemmar om en sponsorgrupp. Första mötet är ej planerat än (Ta med diskussioner kring kostnader och hantering för skyltar.)

d. Domare

De tjejer vi har utbildat (F08-10) ska fortsätta att dömma för RHK även nästkommande år.

e. Cuper/sammandrag/USM

2 lag till Katrineholmocupen + Partille cup + Östgötacupen (14/15)

f. Inköp

- Stadium bonus finns att utnyttja
- Ordförande har undertecknat nytt avtal med Stadium

g. Rapport från lagen

Styrelsens lagansvariga för kommande år enligt nedan. Samtliga lagrep tar in belastningsregister.

- Bollek 21/22 – Helena Wilsson. – Inget att rapportera
- P (F?) 18/19 – Alexander – Inget att rapportera
- P 16-17 – Johan Stensson. Som vanligt. Förfrågan om matcher finns men det är tunt med spelare
- F 16-17 – Helena Wilsson – Inget att rapportera
- PF 14/15 – Alexander Eklund – Inget att rapportera
- P11-13 – Erik Jakobsson – Inget att rapportera
- F 11/13 – Tommy Blichfeldt. Spelar seriespel. 1-2 som har slutat, har ändå 2 lag igång
- F09/10 – Anders Torgesen. Spelar sista bortamatch, tre hemmamatcher kvar och ett par cuper.

h. Föreningsförsäljning

i. Årshjul

- Budgetarbete > Kassör ser över behov av att upprätta inventering från ledare
- Motioner inför årsmöte – Ta med in information om kommande årsmöte

- Inbjudan till årsmöte- Alex lägger en "save the date" på laget.se

j. Övrigt

- Utkast på avsnitt avseende hantering av lagkassor (Magnus)
Tydligare rutiner för hantering av lagkassor samt diskussion kring sponsor krav (ska en del av ett lags egen sponsring tillfalla föreningen)
Styrelsen beslutade att inledningsvis lägga med i riktlinje att 20% av en sponsring (som ett lag ordnar) ska tillfalla föreningen
- Planering årsmöte (före utgången av maj månad / senast tre veckor före mötet) > Årsmöte hålls den 25/5
- Stadium avtal signerat på 3 år
- Det diskuterades eventuell sommaraktivitet för att locka nya spelare? Kan vi boka hall eller kan man ha ett event utomhus? Erik kollar med kommunen och diskussionen återupptas vid nästa möte

6. Att göra innan nästa möte.

- Översyn över styrelsemedlemmars mandatperiod (Alex)
- Färdigställa genomgång belastningsregister (Alex/Magnus)
- Uppföljning sammanslagning NKIK (Ledarträff)

7. Nästa möte.

2025-04-08

Kl 18-20

8. Mötets avslutande

Alexander Eklund – Sekreterare

Magnus Eklund - Justerare